
Zápis KRK č.3 ze dne 10.5.2023 
 
 
1) Doplnění zápisu ze společného jednání VV a KRK KA ČR 
 

Vzhledem k tomu, že zveřejněný zápis ze společného jednání Výkonného výboru a Kontrolní a 
revizní komise bohužel nedostal KRK před zveřejněním k přečtení a doplnění, dovolujeme si doplnit 
některé důležité body jednání formou tohoto zápisu. Zdůrazňujeme, že hlavním cílem společného 
jednání byla komunikace ohledně podané žádosti o poskytnutí Dotace ve výši 1.999.670,- Kč. 

 
 Otázka předání veškerých podkladů NSA: KRK byl ujištěn, že VV Klubu agility ČR 

prostřednictvím předsedkyně Kariny Divišové předal současně se žádostí o dotaci veškeré 
smlouvy a související dodatky, týkající se pořádání FCI Mistrovství světa v Agility 2023. Jedná 
se především o Smlouvu o spolupráci ze dne 27.10.2020 a Dodatek č. 2 ke Smlouvě o spolupráci 
ze dne 13.01.2023 
 

 Účast člena KRK při jednáních s NSA:  výbor přislíbil, že případného společného jednání s NSA 
ohledně získání dotace bude účastnit člen KRK. Znění v zápise není dle našeho názoru 
dostačující a KRK není informován o termínech a může se tak stát, že se o schůzce nedozví.  
 

 Body 4, 6 a 7 byly projednávány bez KRK.  
 

 Jednali jsme o možnosti, aby se členové KRK účastnili jednání VV, z čehož vyplývá, že by 
členové KRK měli být o termínech konání jednání VV s dostatečným předstihem informováni 
(Viz Stanovy čl. XIII odstavec 5, bod d) ). Bohužel KRK není o plánovaných schůzích VV jakkoliv 
informován. Toto zjistí až po zveřejnění zápisů, ke kterému ale bohužel dochází se značnou 
prodlevou. 
 

 V zápisu chybí společně projednaný bod č.5, týkající se problematiky Divokých karet. Byl 
vznesen dotaz ohledně rozhodnutí VV o zrušení automatické nominace “divokých karet” na 
MČR. Domníváme se, že toto rozhodnutí je v rozporu s rozhodnutím členské schůze. Žádáme 
VV o vyjádření, proč k rozhodnutí došlo.  

 
2) Vyjádření k e-mailům, kterými předsedkyně VV úkoluje KRK 
 

Kontrolní a revizní komise a Výkonný výbor jsou dva nezávislé orgány Klubu agility ČR. Z toho 
také vyplývá, že není možné, aby Výkonný výbor členy KRK jakýmkoliv způsobem úkoloval. Výkonný 
výbor má funkci výkonnou a statutární. Kontrolní a revizní komise má funkci kontrolní. KRK se vyjadřuje 
mimo jiné k fungování klubu, k dodržování jeho stanov, k dodržování právních předpisů, které se k 
činnosti klubu váží, a především provádí kontrolní činnost klubu.  

 
 

3) Poptání auditorů 
 
na základě doporučení i od člena KA byli osloveni 3 auditoři, se kterými byla celá situace 

projednávána od ledna 2023. Ve výsledku se ukázala naše zakázka dost specifická a vzhledem 
k vytíženosti a částečně i nechuti řešit celkem nestandardní zadání byla od všech třech auditorů 
odmítnuta. Následně telefonicky obvoláváni auditoři (Praha) ze seznamu KAČR, bohužel neúspěšně. 
Poslední nadějí bylo zadání veřejné žádosti na KAČR, kde je poptávka uvedena a v rámci spolupráce s p. 
Veronikou Rojkovou se našel vstřícný  auditor a VV byl zaslán návrh smlouvy za nabídkovou cenu ve výši 
30,000Kč (což je cena cca 1/2 o proti pražským firmám). Chcete-li ještě hledat a máte-li auditora do 
případného výběrového řízení, rádi přijmeme. Veronika Rojková - Klub auditorů ČR -tel.: 221602195 

 
 
 
 



4) Přístup na web Klubu agility členům KRK  
 

KRK nemá stále přístup na web klubu agility, což uložila VV členská schůze. Žádáme tímto VV 
o nápravu co nejdříve. 
 
5) Vyjádření k FB příspěvku o nečinnosti KRK-u 
 

KRK průběžně informuje Výkonný výbor o zjištěných nedostatcích a požaduje od VV odpovědi.  
Od ledna 2023 se KRK začal zabývat podanou žádostí o poskytnutí dotace na pořádání FCI Mistrovství 
světa v Agility 2023. Po prostudování celé žádosti a všech dostupných souvisejících dokumentů došli 
členové KRKu k závěru, že se jedná o zásadní věc, kdy v případě pochybení čerpání dotace může být 
ohrožena existence celého klubu Agility. Proto jsme považovali za důležité dát této problematice 
naprostou prioritu. Nebudeme se zde opakovat, vše podstatné lze najít v našem zápisu č. 1 ze dne 
16.1.2023 a následně i v Zápisu č. 2 ze dne 14.2.2023. Zápis č. 1 jsme předali VV 19.1.2023, jeho 
zveřejnění a reakci na něj jsme se dočkali po mnoha urgencích dne 15.02.2023. Na Zápis č.2 Výkonný 
výbor doposud nereagoval a zveřejněn na webových stránkách klubu byl opět s měsíčním zpožděním.  
 Velmi vstřícný krok vůči VV učinila předsedkyně KRK, která dojednala společnou schůzi, která 
proběhla online dne 15.03.2023. Cílem bylo zejména zklidnění situace a vytvoření prostoru pro logické 
vysvětlení celé situace kolem žádosti o dotaci ze strany Výkonného výboru. KRK je toho názoru, že 
v dané situaci by bylo vhodné zveřejnění znění Žádosti o dotaci včetně všech smluv, s touto dotací 
souvisejících. (viz odstavec 1) bod1)) 
 V souvislosti s výše uvedeným nám zveřejněný povzdech ohledně nečinnosti Kontrolní a 
revizní komise připadá neadekvátní. Výkonný výbor si je jistě velice dobře vědom toho, že KRK je od 
začátku roku aktivní víc, než je VV příjemné. Jakou problematikou se budeme zabývat spadá čistě do 
naší kompetence. Od ledna 2023 se točíme v bludném kruhu a ve věci dotace jsme se navzdory všemu 
výše uvedenému vůbec nikam neposunuli. 
 Budeme rádi, když bude do budoucna VV reagovat na naše podněty rychleji. Věříme, že všem 
členům, stejně jako nám se jedná o maximální prosperitu klubu a transparentnost všech jednání. 
 
 
 
 
 
 


